
PROTOKÓŁ NR 29/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 15 grudnia 2011 roku - I część.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:15, a zakończyło o 14:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Paweł Pituch,

10. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Krzysztof Kapała, Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

11. Mirosław Górecki,

12. Agata Żorniak (20.12.2011),

13. Andrzej Machnica (20.12.2011).

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu budżetu na rok 2012.

3. Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1 Posiedzenie  komisji  otworzył  Artur  Wrona  -  przewodniczący.  Na  pierwszej  części  w  dniu 

15.12.2011, nieobecny usprawiedliwiony był P. Krzysztof Kapała. W dniu 20.12.2011 na posiedzenie przybył  

Burmistrz P. M. Górecki, obecny był Pan Kapała. 

Ad. 2 Przewodniczący komisji nawiązał do projektu budżetu na 2012 rok, i prosił Panią Skarbnik o 

wyjaśnienia w razie potrzeby.

Poniżej opisany przebieg posiedzenia wraz z wnioskami:

1.  Radny,  P.  Szymczyk  wniósł  formalnie  o  przegłosowanie  wniosku  aby  zmniejszyć  uprawnienia  Pana 

Burmistrza zawarte w par. 13 pkt 2, 3, 5, 6 dotyczący wysokości zaciągania zobowiązań.

Propozycja brzmiała zejście z 1 miliona na 250 tys. 

Przegłosowano pozytywnie: 8 za, 1 wstrzym. 1 osoba wyszła.

2.  Pan  Wrona  wnioskował  aby  obligacjami  nie  spłacać  bieżących  kredytów  tylko  spłacać  je  następnymi 
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kredytami a obligacje przeznaczyć na inwestycje które w przyszłości przyniosą zysk 

przegłosowano jednogłośnie

3.  Pan  Bierowski  wnioskował  aby  w  rozdziale  63003  par.  4300  –  zjazd  sanami  rogatymi  obniżyć 

przeznaczone 8 tys. na kwotę 5 tys., zaoszczędzone 3 tys. przeznaczyć na okna do szkół  

przegłosowano 7 za – 3 wstrzym.

4. Następnym był wniosek P. Wrony o zaoszczędzonej kwocie 12,5 tys. wynikłej z zamrożenia diet radnym, 

aby  kwotę  tę  przeznaczyć  do  dyspozycji  Rady  Miejskiej  (np.  na  niezależnych  rzeczoznawców  itp.). 

Przegłosowano jednogłośnie

5. Radna Ujma Z. wnioskowała o zmniejszenie z kwoty 20 tys.  na 3 tys.  w rozdziale 75075 w paragrafie  

telewizja (promocja miasta). Przegłosowano jednogłośnie

6. Radny Mazurak Z. złożył wniosek o zmniejszenie ryczałtu na podróże wewnętrzne rozdział 75033, par. 

4410 z kwoty 23.300 zł na 13.300 zł. Przegłosowano: 7 za 1 przeciw, 2 wstrzym.

Pozostałą kwotę przeznaczyć na remonty w Gimnazjum. 

7.  Również P. Mazurak wnioskował o oszczędność na podróżach służbowych zagranicznych i  tak z kwoty 

4450 zł  zdjąć 1000 zł  zostawić 3350 zł  (par.  4420), zaoszczędzoną kwotę przeznaczyć do Stowarzyszenia 

Miłośników Kowar i Uranalia

Przegłosowano: 7 za, 1 przeciw, 2 wstrzym.

8.  Wniosek  Pani  Klepacz  dotyczył  potrzeby  zweryfikowania  połączeń  telefonicznych  w  MSR  –  analizy 

wydatków na telefony komórkowe (7 za, 1 przec. 2 wst)

9.  Radny P.  Bierowski  poddał  pod glosowanie  wniosek  aby z  utrzymania skutera  (par.  4170)  na co  jest 

zaplanowane 6 tys. zdjąć 2 tys., pozostałe 4 tys. przeznaczyć na Rajd Karkonoski

Przegłosowano 6 za, 2 wstrzym. 2 osoby wyszły.

10. Radna P. Zielińska zawnioskowała aby z podróży służbowych w MSR-e, zdjąć 700 zł, podzielić po 350 zł  

na dwie szkoły podstawowe na pomoce dydaktyczne.

Przegłosowano: 7 za, 1 wstrzym. 2 osoby wyszły.

11. P. Artur Wrona wnioskował aby w rozdz. 9004 par. 4210 z zakupu dekoracji z kwoty 20 tys., zdjąć 15 tys. 

zostawić 5 tys. pozostałe 15 tys. zostawić na krzesła plastikowe na stadion.

7 za, 1 przeciw, 2 wstrzym.

12. Również P. Wrona złożył wniosek dotyczący rozdziału 90015 par. 4210 (oświetlenie) aby z 10 tys. zdjąć 5  

tys. 

(7 za, 2 wstrzym. 1 przeciw)

13. W rozdziale 90004 par. 4300 przeznaczone 56 tys. na utrzymanie skwerów – wniosek P. A. Wrony, aby te  

pieniądze przenieść do rezerwy celowej, zatrudnić mieszkańców Kowar do tej pracy.

(8 za – 2 przeciw)

14.  P. Klepacz wnioskowała aby w rozdz. 92195 par.  4210 (festiwal włókna) z kwoty 7 tys.  zdjąć 5 tys.  -  

zostawić 2 tys. Zaoszczędzone 5 tys. przenieść na rezerwę celową.

8 za – 2 wstrzym.

Dalszy ciąg posiedzenia w dniu 20.12.2011. – obecny P. Burmistrz i P. Kapała. Dalsza część wniosków:

20.12.2011

15. Radny P. Szymczyk wnioskował aby w rozdz. 92210 par. 2720 (ochrona zabytków) z kwoty 80 tys. zdjąć 

60 tys. zostawić 20 tys. - pozostałe przeznaczyć 25 tys. na okna do Szkoły Podst. nr 3 i 35 tys. na okna do Szk.  
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Podst. nr 1.

(6 za – 1 przeciw – 4 wstrzym.)

16. P. Kapała oraz P. Szymczyk wnioskowali aby w rozdz. 80104 par. 4210 gdzie zaplanowane jest 36.800 zł w 

Przedszkolu Publicznym zdjąć kwotę 4 tys. i zostawić 32.800 zł

Przegłosowano: 9 za 1 wstrzym – 1 osoba wyszła.

Następne posiedzenie  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów zaplanowano na  27.XII.2011  r.  na godz. 

16:00, dotyczyć będzie planowanych inwestycji. 

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

3


